
 
 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 22/06/2020 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

 
ΠΡΟΣ :  Τον κ. Υπουργό Υγείας 
              
 
 
ΘΕΜΑ:  «Σε αναμονή αρκετά παιδιά που χρειάζονται εγχείρηση καρδιάς στο 

νοσοκομείο Παίδων “ΑΓΙΑ ΣΟΦΙΑ”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

τα προβλήματα που έχουν καταγραφεί από τη μετατροπή της καρδιολογικής μονάδας 
του νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία» σε μονάδα αναφοράς για την αντιμετώπιση 
της πανδημίας του ιού «Covid-19», είναι τεράστια. Η εν λόγω μονάδα παραμένει εκτός 
λειτουργίας, εδώ και πέντε μήνες και είναι η μοναδική στο ΕΣΥ, που καλύπτει όλη τη 
χώρα. Υπάρχουν αρκετά παιδιά, που χρειάζονται άμεσα χειρουργείο και ενώ μόνο το 
ως άνω νοσοκομείο Παίδων είναι το πιο ενδεδειγμένο να τα καλύψει συνολικά, παρ’  
όλα αυτά, λόγω της παύσης λειτουργίας της ως άνω καρδιολογικής μονάδας, όλα τα 
περιστατικά μεταβαίνουν στο Ωνάσειο ή σε κάποιο ιδιωτικό νοσηλευτικό ίδρυμα. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, έτσι ώστε να επαναλειτουργήσει 
η καρδιολογική μονάδα του νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία», το συντομότερο 
δυνατόν; 
 
 
 
Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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